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Päätösehdotus Käydään alustavat suunnitelmat läpi ja kommentoidaan tarvittaessa. 

 
Päätös Kaisa-Mari Immonen esitteli monitoimihallin alustavat suunnitelmat. 

Asioista käytiin keskustelua ja Kaisa-Mari kirjasi vammaisneuvoston 
ehdotuksia ylös. Tämän pykälän kohdalla keskusteltiin myös uimahallin 
tilanteesta ja tulevaisuudesta. Päätettiin että sihteeri lähettää sähköpostilla 
vammaisneuvoston jäsenille alustavat suunnitelmat vielä erikseen 
kommentoitavaksi järjestöjen kanssa. Kaisa-Mari Immonen poistui tämän 
pykälän käsittelyn jälkeen.    


